
Geachte dames, heren,
Hierbij verzoek ik u vriendelijk onderstaande email gedateerd 11 februari met bijlage ook door te 
zenden aan de politieke partijen.
Bij voorbaat dank.
Met vriendelijke groet,
A. Joosse

Aan college B & W.
Geacht college,
Op 3 januari jl. heb ik aan wethouder de heer J. Huizinga een mail gestuurd met enige vragen met 
betrekking tot de opheffing van de OV verbinding tussen Veerplein Zwijndrecht en Hooikade 
Dordrecht gedurende de wintermaanden; 
en dat voor een periode van de komende acht jaar.
Zie bijgaand. 
Tot op heden heb ik daarop nog geen antwoord ontvangen.
Naast de diverse bezwaren reeds gemeld in vragen van diverse partijen is mijn vraag aan u ook hoe 
het schrappen van een OV verbinding vanaf het Veerplein is te rijmen met uw voornemen het 
Veerplein te upgraden en opnieuw in te richten.
Ik kan me voorstellen dat de gemeente Dordrecht het leuk vindt van de Merwekade een knooppunt 
te maken en dat het leuk is dat de inwoners van Rotterdam wat makkelijker naar Kinderdijk kunnen 
komen. Maar ik zou graag zien dat we hier de belangen van Zwijndrecht behartigen.
Tenslotte verzoek ik u met een beroep op de Wet Openbaarheid van Bestuur mij inzage te verlenen 
in de relevante desbetreffende stukken en besluiten van de Gemeente Zwijndrecht, Drechtsteden en 
Provincie Zuid-Holland.
Met vriendelijke groet,
A.Joosse

Bijlage 

Goedemiddag heer Joosse,

Dank voor uw mailbericht. Uw vraag zal worden ingeboekt in het postregistratiesysteem en worden 
voorgelegd aan wethouder Jos Huizinga. In verband met het kerstreces kan beantwoording wellicht 
iets langer duren dan u gewend bent. Vetrouwende op uw begrip in deze, teken ik, 

Met vriendelijke groet,

Karin Blomme
Bestuursondersteuner van wethouder Tycho Jansen
en van wethouder Jos Huizinga

Op woensdag afwezig
Raadhuisplein 3, 3331 BT Zwijndrecht
Postbus 15, 3330 AA Zwijndrecht

T.a.v de wethouder, de heer J. Huizinga

Geachte heer Huizinga,



Op zaterdag 1 januari j.l. aangekomen op de Hooikade te Dordrecht merkten we dat de waterbus 
gedurende de winterdienstregeling? niet meer vaart tussen Veerplein Zwijndrecht en Hooikade 
Dordrecht.
Zowel op of bij de aanlegplaats van het Veerplein als op de Hooikade is geen enkele mededeling 
daarvan te vinden.
Ook is dit niet bekendgemaakt in bijv. De Brug. Bij nader onderzoek heb ik vernomen dat het in De 
Dordtenaar zou hebben gestaan alsmede op Facebook? Ik denk dat niet iedere zwijndrechter op het 
blad is geabonneerd en/of op Facebook zit.
Mijn vraag is dus wie heeft het besluit tot tijdelijke opheffing genomen en waarom is niet of zo slecht 
gecommuniceerd? Te meer daar sinds mensenheugenis deze verbinding bestaat.
Juist in de wintermaanden is het vooral voor ouderen bezwaarlijk per fiets de brug te nemen, en 
zeker ook voor mensen met beperking.
Afvaart vanaf de Merwekade is voor mensen met bestemming Grote Kerk en omstreken geen optie.
Laat Zwijndrecht dit zomaar gebeuren? Zelfs voor de politieke partijen is dit een verrassing.
In afwachting van uw berichten, met vriendelijke groet
A. Joosse, 


